

EUROSPA
POOL NEWS

Edizione araba
in occasione del
Salone del Lusso
a Dubai

منتجات جديدة NEW PRODUCTS



الجيل الجديد من مزيج الملح/معدل الحموضة

أطلقت شركة Pool Technology المثلج @2G، وهي مادة مطهرة فعالة تعمل من خلال التحليل الكهربائي للمياه المالحة. وهي تجمع بين تكنولوجيا Smart Power و Smart pH التي تعود ملكيتهما للشركة. من خلال نظام مستقل بالكامل، فإنها تسيطر على عملية معالجة الماء الأساسية: الطبيعية والكيميائية. وتتم مراقبة عملية الترشيح باستمرار من خلال استخدام وحدة العيار Simpleo الخاصة بها، وذلك وفقاً لدرجة الحرارة وكمية مجرى أسيري لتتولى قدر على تعديل إنتاج الكلورين بشكل تلقائي بحسب متطلبات حوض السباحة. وتتحدث هذه العملية الجديدة المستقلة بالكامل، خاصة تعديل كمية الحموضة: فهي تلخذ حجم حوض السباحة في الحسبان. بالإضافة إلى ذلك، يمكن تعديل الكمية المحيطة وفقاً للحجم الذي تم قياسه، ما يجعل منها صالحة لتابعة جدا. إن موزع POOLSQUAD 2 G في الإمارات العربية المتحدة هي شركة COMPASS، إحدى شركات مجموعة WAFI. وهذه التقنية المتكاملة تلامي نجما كبيرا في دبي. يرجى زيارة شركتي COMPASS و POOL TECHNOLOGIE على السند رقم 413.

Latest generation salt/pH combination

Pool Technology has launched Poolsquad® 2G, a powerful disinfectant that acts by electrolysis of salt water. It integrates the Smart Power and Smart pH proprietary technologies. Through a fully independent system, it controls the 2 basic water treatments: physical and chemical. The filtration is controlled at all times, using its Simpleo® module, according to the temperature of the water. An amperometric sensor is able to automatically regulate the production of chlorine according to the actual requirements of the pool. The new process, completely independent, also includes intelligent pH adjustment: it takes the volume of the pool into account. Furthermore, the quantity injected is adjusted according to the volume measured, making the operation very stable. POOLSQUAD 2 G is distributed in UAE by COMPASS, a company of the WAFI Group. This innovative device is very successful in Dubai. Visit COMPASS and POOL TECHNOLOGIE on stand 413.

www.pool-technology.com

Cocoon، فكرة نيرة

إن إضاءة LED هذه تلت الأظفار بفضل وظيفتها المرادفة. إن هذا التذكور الضوئي العائم الحقيقي (العصاة للماء) هو أحد الأكسسوارات التسلية والذي سيدمكته ليس في الحوض الخاص بكم فحسب، بل في أي مكان آخر في حديقةكم أو صالة استقبلكم إن ضوه Cocoon غير القابل للكسر والذي يمكن أن يعمل حتى ٢٥ ساعة (مدة الشحن ٦ ساعات تقريبا)، مقارم لثلاثة فوق البنفسجية والمياه التي تحتوي على الكلور.

Cocoon, a bright idea

You will be delighted by the dual role of this LED light. A genuine floating ornament, the waterproof cordless light is perfect for your pool, but can also be used anywhere in your garden or lounge. Unbreakable and with up to 25 hours burning time (charge time approx. 6 hours), the Cocoon light is both UV and chlorine resistant.

www.eurospapool.com

Shadow FX: إضاءة LED جديدة لأحواض الاستجمام

مرافق تجميع شركة D1 للتكنولوجيا المتطورة مع التصميم الأنيق بمن هذه الشركة الإعلان عن Shadow FX، الخيار الجديد لإضاءة LCD من مجموعة Home! إن هذه الإضاءة إلى مجموعة LFX لتؤكد تفاعلاً جميلاً بين الإضاءة والظل تحت الماء. وإما ما وضع في أماكن معينة، فإنه يخلق جواً مريحاً يبعث على الاستجمام. إن Shadow FX هو عبارة عن ملقط موزع على ما يشبه حافلة المصباح الجدارية يتم تصنيعه من مواد عضوية، من شأنه أن يضيء مطهر أجوداً على الحوض الساكن سواء كان مليئاً بالماء أو خالياً من عرض الإضاءة المتعدد الألوان من Shadow FX الذي يعطي كل لون فرس القزح، يتبرقز من مع الإضاءة الفرنسية للحوض ومما لا شك فيه أن الشكل الأنيق والقدم ل Shadow FX سلافي رواجاً كبيراً في أوساط المستهلكين والتجار على حد سواء.

A new LED lighting for spas

Once again, D1 delivers cutting edge technology and styled designs. The company is pleased to introduce Shadow FX, our new LED lighting option for the @ Home line! This extension of the LFX family creates an interplay of light and shadow underwater. Located in specific areas, it creates an inviting, relaxing environment. Shadow FX features a clip on organic scone style design that enhances the overall look of the hot tub both wet and dry. Using all the colors of the rainbow, Shadow FX multicolor light show is synchronized with the main spa light. The high style look of Shadow FX is sure to be a hit with consumers and dealers alike.



d1europed1spas.com / www.d1spas.com



FM-STUDIO: الابتكار

والتكنولوجيا

في كل إنجازات التي حققها شركة FM-Studio، فإن أهم ميزة فيها لا تبدو ظاهرة للوهلة الأولى. لطالما أدت هذه الشركة الإيطالية التي تقع في منطقة برعمو وبشنة، بفكرة تزويد الزبائن بمنتجات فريدة من الناحية الجمالية وذات تكنولوجيا متطورة. ولهذا السبب، تكرس الشركة منذ سنوات عديدة الوقت والموارد من أجل البحوث في قطاع المراقبة الذكية لأحواض السباحة، التي تسمح بمراقبة ملامحة لكل المظاهر المتعلقة بالمياه. وتتمثل نتيجة الجهود الطويلة من البحوث وخبرة FM STUDIO في نظام المراقبة AQUATRONIC PRO، الذي يعتبر القلب النابض لأحواض التي تزويها في الصور. وثمة لوحة تحكم واحدة يمكن من خلالها التحكم بالخواص الأساسية من أجل استخدام صحيح لأحواض السباحة: تحديد كمية المنتجات الكيميائية، التحكم الطافي بالمتنخات، تحميل الماء، تنظيف المرشحات، وضبط تدفق زمامة المياه والعديد غيرها.

Innovation and technology

In all FM-Studio realizations, the most important feature doesn't show at the first glance. The Italian company based in the Bergamo area, has always strongly believed in providing customers with aesthetically unique products with high technology contents. For this reason, since many years the company has been devoting time and resources to the research in the sector of intelligent control of swimming pools which allows proper monitoring of all aspects linked to water, and not only. The result of decades of research and experience of FM STUDIO is AQUATRONIC PRO control system, the pulsing heart of the pools that you see in the pictures. A single control panel with which you regulate all the basic parameters for a correct use of the swimming pool: dosing of chemical products, energy control of the pumps, water loading, filters cleaning, whirlpool flow regulation and more.

Next online on www.EuroSpaPoolNews.com

info@fm-studio.it / www.fm-studio.it